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Emne: VS: Totlandsvegen må bli en trygg skolevei NÅ! 
Vedlegg: 
 

Fra: Maria Almås Frantzsen <mafrantzsen@me.com> 
Sendt: tirsdag 23. oktober 2018 14:55
Til: Håkon Rasmussen <Hakon.Rasmussen@hfk.no>; John Martin Jacobsen <John.Martin.Jacobsen@hfk.no>
Emne: Totlandsvegen må bli en trygg skolevei NÅ!
 
Hei 
 
I går ble arbeidsgruppen «Trygg skolevei NÅ!» dannet på Ulsmåg Skole. 
 
Vi vil ha en "gå til skolen aksjon" førstkommende torsdag morgen for å rette søkelys på den utrolig farlige skoleveien
Fv 183 Totlandsvegen (fra Hardangerveien- Ulsmåg skole).
Veien brukes hver dag av minst 72 elever ved Ulsmåg skole og 35 elever ved Slåtthaug Ungdomsskole (da har vi ikke
telt dem som bruker denne veien hvis de blir kjørt til skolen). 
Jeg har ikke fått tall fra videregående skoler, men samler nå tall fra fire barnehager i området. I tillegg har
Steinerskolen på Paradis en elev og ett barnehagebarn i som bor i denne veien.
 
Totlandsvegen har 50 sone uten fortau (foruten de siste 150 meterne til Ulsmåg Skole), dårlig belysning nå som
mørket kommer og mange partier der buss og bil ikke kan møtes. Den er ikke skiltet som skolevei, men ble
forkjørsvei for ca ett år siden- et tiltak for å sikre bilisten mot møteulykker i kryss men som gjør det farligere for
fotgjengere da bilene helt klart kjører fortere. 
 
Vegvesenet har en graf over dødsulykker med fotgjenger som møter bil. Denne grafen viser at i en 30 sone vil 95 %
overleve mens i en 50 sone vil kun 20% overleve. 
 
Vi har ingen liv å miste og imøteser et strakstiltak der fartsgrensen reduseres til 30 km/t. 
 
FV183 Totlandsvegen fra Hardangerveien til Ulsmåg skole er på en tiltaksliste i «Tiltaksplan for trafikksikkerhetstiltak
i Mijøløftet for perioden 2017-2021.» 
Tiltaksplanen har følgende forslag: Fartsgrensevurdering og fysisk fartsdempende tiltak ved Ulsmåg skole og
Midtun. Vurdering av gangfelt ved gamle Hardangerveien.

I følge Mats Korneliussen som leder trafikksikkerhetstiltak i Miljølftet er strekningen ikke prioritert for 2018 men de
er nå i prosess med å avgjøre hvilke tiltak som skal gjennomføres i 2019.  

Vi krever at denne strekningen blir prioritert i budsjettet for 2019 og at det settes inn umiddelbare tiltak. 

Vi som bor og bruker denne veien flere ganger om dagen har mange tanker om hvordan man kan sikre veien og få til
et fortau. 
Vi vil gjerne ha et møte med dere der vi kan presentere våre tanker.
 
Håper å høre fra dere snarlig.  
 
Med vennlig hilsen 
 
Maria Almås Frantzsen



Nestleder Ulsmåg FAU og Initiativtaker til arbeidsgruppen «Trygg skolevei NÅ!» 

mafrantzsen@me.com
+47 41 26 51 36

Totlandsvegen 40
5224 Nesttun

 


